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Statengriffie

Van: B. Buskes 
Verzonden: woensdag 20 maart 2013 11:04
Aan: Statengriffie
Onderwerp: ontwikkelagenda NS en SNN
Bijlagen: groenlinkstreintjes 127.jpg; groenlinkstreintjes 126.jpg

Geachte dames en heren, 
 
Onderstaande e‐mail verstuurden we naar de leden van de commissie omgevingsbeleid en gedeputeerde de heer 
Brink. We verzoeken u om onze e‐mail op de lijst van ingekomen stukken te plaatsen en graag willen we ( de heer 
Fidom, fractievoorzitter) tijdens de vergadering  van 27 maart inspreken. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ben Buskes 
duo raadslid GroenLinks Hoogeveen. 
0528352239 
 
‐‐‐‐‐ Original Message ‐‐‐‐‐ 
From: "B. Buskes" <bbuskes@hetnet.nl> 
To: <theun@wijbenga.com>; <b.vorenkamp@drenthe.nl>; <m.vandertol@drenthe.nl>; 
<a.timmerman@drenthe.nl>; <jl.stel@drenthe.nl>; <l.smits@drenthe.nl>; <f.vanrhee@drenthe.nl>; 
<m.vanmiddelaar@drenthe.nl>; <w.meeuwissen@drenthe.nl>; <f.vanlookerencampagne@drenthe.nl>; "Dhr. H.  
Kuipers" <Hans.Kuipers@drenthe.nl>; <a.huizing@drenthe.nl>; <h.hornstra@drenthe.nl>; 
<RuudFokkens@canaldigitaal.nl>; <g.vandinteren@drenthe.nl>; <d.dijkstra@drenthe.nl>; 
<a.vanberkel@drenthe.nl>; <m.bakker@drenthe.nl>; <m.stijkel@drenthe.nl>; <h.beerda@drenthe.nl>; "H Brink" 
<H.Brink@drenthe.nl> 
Cc: "Gerard Fidom" <gerard@dienstverleningenadvies.nl> 
Sent: Wednesday, March 20, 2013 10:52 AM 
Subject: ontwikkelagenda NS en SNN 
 
 
> Geachte fractie en college 
> 
> Graag vragen we uw aandacht voor de Ontwikkelagenda  van NS en SNN,  
> die volgende week woensdag 27 maart op uw  agenda staat. 
> 
> Wij zijn teleurgesteld dat er ook nu weer geen enkele verbetering  
> gepland staat voor Hoogeveen, met 40.000 inwoners in de kern met  
> afstand de op één na grootste Drentse stad aan een hoofdspoorlijn.  
> Amper een jaar geleden hebben wij gepleit voor de Intercitystatus, of minimaal het 'doorkoppelen' 
> van de stoptreinen in Meppel of Zwolle, zodat reizigers uit heel  
> Drenthe én Groningen twee (extra) rechtstreekse treinen naar  
> belangrijke bestemmingen in centraal Nederland en de Randstad krijgen. 
> 
> "Dat past niet", was alom het verweer. Maar zowel uw bestuur als veel  
> fracties gaven aan dat dit zeker opnieuw op de agenda kwam indien  
> verdere verbeteringen op het spoor dat mogelijk maakten. 
> 
> Dat lijkt nu het geval; er is door diverse maatregelen ruimte voor  
> extra stations, bijvoorbeeld voor evenementenhalte Assen‐Zuid en het  
> dorpje Staphorst, en extra treinen, bijvoorbeeld op Assen‐Groningen,  
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> waar al een kwartierdienst is. Met geen woord wordt gerept over enige  
> verbetering voor Hoogeveen.... 
> 
> Dat ook de doorkoppelvariant buiten beeld blijft vanwege verschillende  
> treinsoorten is helemaal een gotspe; nota bene probeert de NS ons te  
> paaien om de spoorlijn Zwolle‐Groningen maar vooral niet ‐ via  
> aanbesteding ‐ in andere handen te geven, kunnen ze niet eens ervoor  
> zorgen dat op dit drukke deel van het kernnet geschikt materieel wordt  
> ingezet..! 
> 
> Wij begrijpen best dat we niet alles kunnen en moeten geloven van een  
> winst‐gedreven bedrijf, dat bovendien niet bepaald uitblinkt door het  
> nakomen van afspraken en ook niet door een gedegen inkoopbeleid. Maar  
> gezien de hele en halve toezeggingen in het recente verleden  
> vertrouwen we erop dat ú zich wél sterk maakt voor uitstekende  
> treinverbindingen in een zo groot mogelijk deel van Drenthe, niet  
> alleen naar de provinciehoofdstad, maar ook naar de volgende grootste  
> regionale woon‐ en werkkern. 
> 
> Bijgesloten vindt u twee artikelen over m.b.t. de realiteit voor de  
> reiziger.  Aanvullend daarop kunnen we u melden dat treinreizigers  
> vanuit o.a. Hoogeveen richting Amerstfoort en Utrecht in Zwolle niet  
> alleen een overstap hebben maar ook 16 minuten moeten wachten op een aansluiting. 
> Richting Schiphol is er  bij overstappen in  Zwolle 13 minten wachttijd. 
> 
> Tijdens uw vergadering zullen we e.e.a. toelichten mede n.a.v. een  
> publieke oproep aan reizigers om hun ervaringen, wensen en oplossingen  
> met ons te delen. 
> 
> Wij vertrouwen erop dat we hiermee een constructieve bijdrage leveren  
> aan de discussie. 
> 
> Met vriendelijke groet, 
> 
> GroenLinks Hoogeveen 
> Gerard Fidom 
> Ben Buskes 
> 
> 
> 
> 
> 
>  






